
Hva synes du om velkomstmøte mandag 15. august? Hvordan opplevde du å bli tatt i mot på 

KULKOM?  

 Jeg opplevde å bli tatt i mot med åpne armer, og ettersom jeg er en ganske sjenert jente så passet 

det meg veldig fint at alle var imøtekommende og hyggelige! 

 Både imøtekommende faddere og fagansvarlige! Veldig hyggelig å få crossiant og kaffe. I tillegg 

var det en god idé med gruppebildet som ble tatt. Allerede der var det større samhold i gruppen. 

 Jeg syntes det var et bra møte. Syntes det var fint å få vite litt om undervisningslederne i KULKOM, 

fikk et godt førsteinntrykk av både de og programmet. 

 Jeg følte vi ble veldig godt mottatt på Kulkom. Fikk inntrykk allerede første dag at det var et godt og 

inkluderende miljø med engasjerte forelesere. 

 Helt OK. Ting gikk litt sakte i starten, veldig lang introduksjon av fadderne og faget, som også ble 

gjentatt på infomøtet andre dag. 

 veldig informativt og bra. Fikk godt inntrykk av både forelesere og faddere. 

 Bra. I det hele tatt en varm velkomst. 

 Veldig bra. Fadderne var meget åpen og flinke til å gi informasjon og inkludere alle fadderbarna. 

 Allerede fra første stund følte jeg at vi, fadderbarna var velkomne. Kjempe god og livlig atmosfære. 

Utrolig hyggelig at vi ble møtt i døra av faddere som ønsket velkommen og gav oss buttons. 

Videre veldig informativt møte, som gav oss en liten smakebit på hva vi har i vente men også 

hvilke "voksenpersoner" vi skal skulle forholde oss til. Blide, i møtekommende faddere som tidlig 

var interessert i å skape samhold. 

 Jeg synes at velkomstmøtet var godt planlagt. Vi fikk en fin velkomst og ble kjent med ulike 

"kontaktpersoner" 

 Jeg ble positivt overrasket! Følte meg velkommen. Dere ga intrykk av et godt og inkluderende 

felleskap på KULKOM. 

 Veldig hyggelig, følte meg godt ivaretatt som ny student! Hyggelig å bli møtt med et smil av 

fadderne som stod i døra. Velkomstmøtet var opplysende og betryggende. 

 Helt fint 

 Veldig entusiastiske og positive fagpersoner med mye energi og glede over fagene og 

studieprogrammet. Særs bra inntrykk. 

 

Hvordan opplevde du informasjonsmøte tirsdag 16. august? Var det informasjon du ønsket mer eller 

mindre av?  

 Er veldig glad jeg var på dette, og følte jeg fikk svar på en del spørsmål jeg trengte samt god 

informasjon! 

 Veldig bra med informasjonsmøte. Hvert fall for helt nye studenter som føler de mangler oversikt. 

Informasjon om det faglige er viktig, selv om det er fadderuke med stort fokus på det sosiale. 

 Infomøtet var bra, fikk info om viktige datoer som vi måtte huske, som at vi måtte melde oss til 

eksamen innen den datoen osv. Også god info om hvordan vi gjorde dette, hvordan vi skulle 

bruke Studentweb. 



 Veldig greit med informasjon om oppmelding på StudentWeb, og god hjelp til hvordan man byttet ut 

emner. Også veldig greit med informasjon om hvilke informasjonskanaler vi må forholde oss til. 

 Synes informasjonsmøtet var helt greit, men skulle gjerne fått vite mer om innholdet i fagene. 

 det var veldig greit og litt beroligende. informasjonen var ønsket. 

 Informativt. 

 Syntes det var helt greit. 

 Veldig glad for at vi på mandagen 15. aug ble oppfordret til å møte opp på møter. Kjempe viktig 

informasjon som hjelp mye neste økt da vi skulle registrere og melde oss opp til fag. En positiv 

opplevelse/ erfaring med måten dette er organisert på. 

 Jeg opplevde at informasjonsmøtet hadde en god struktur, hvor informasjonen var veldig nyttig for 

meg som da er en førsteårsstudent. Hadde nok ønsket en mer grundig gjennomgang av de ulike 

nettsidene som ble nevnt, men kan skjønne at slikt krever tid, og kan lett finnes ut av på egenhånd. 

 Følte jeg fikk all nødvendig informasjon 

 Helt ok 

 Bra gjennomført. 

 

Deltok du på fadderordningen og hvordan ble du i tilfelle tatt i mot i faddergruppen din?  

 Jeg deltok på en del- og ble tatt imot veldig bra av faddergruppen! 

 Jeg ble med på de fleste aktiviteter arrangert av fadderordningen. Jeg ble imponert over alle de 

fadderne jeg snakket med! De var så imøtekommende, hyggelige og utrolig flinke til å inkludere 

alle sammen til en hver tid. 

 Ble tatt veldig godt i mot, Fadderne er superhyggelige og man ble veldig fort kjent med de andre i 

faddergruppa. 

 Også veldig fornøyd her, opplevde et mye mindre drikkepress på UiO sammenliknet med andre 

fadderuker jeg har vært med på. Det var mye mer fokus på det sosiale og på å bli kjent, fadderne 

var flinke til å inkludere alle. Synes også det var en god idé med mindre grupper dag 1, så man 

fikk festet noen navn til ansikter før man ble kjent med resten. 

 Faddergruppen min var veldig hyggelig, men det hadde vært gøy med litt andre bli- kjent leker enn 

bare én navnelek første dagen. 

 ja, hadde det helt topp med faddergruppen min! 

 Ja, veldig fornøyd med det opplegget. 

 Jeg deltok på fadderordningen, og syntes faddergruppen var en flott gjeng med glade og energiske 

mennesker. 

 Deltok på alt av fadderopplegg og likeså etter fadderuken og har bare positiv tilbakemelding å 

komme med. Veldig flinke og engasjerte faddere, som samtidig var veldig flinke med å komme 

med relevant informasjon ang. Blindern (sightseeing). En annen veldig positiv ting, er at det 

(sammenlignet med venner fra NTNU, UiT osv) ikke var drikkepress. Vorspiel blir kalt oppvarming 

på timeplanen. Likeså gav fadderne utrykk for at alle, uansett edru, var velkomne til arrangement. 

Pluss i margen for at noen faddere fra gruppe 4, tilbydde fadderbarn å være med dem hjem 



mellom ulike arrangement. Kjempe fint for de personene som ikke hadde mulighet til å dra hjem i 

løpet av kun 1-1,5 time. Disse fadderbarna slapp dermed tilbringe tid alene i Oslo. 

 Jeg deltok delvis. Jeg var med i starten, men så ble jeg syk. Første dagen ble vi tatt godt i mot av 

fadderne, etterhvert sklei det lit ut. 

 Jeg deltok ikke på alt pga. sykdom, men av det jeg deltok på følte jeg at jeg ble godt i tatt i mot. 

 Jeg deltok på store deler av fadderordningen, og er kjempefornøyd med hvordan mine faddere 

inkluderte alle i gruppen. Jeg tror alle hadde nytte av dette, og programmet var lagt opp slik at alle 

som ville kunne delta. Kjempebra jobbet av faddere i faddergruppe 4! 

 JA - ble godt tatt i mot. Blide og imøtekommende faddere. Veldig mye alkoholfokus på kveld - ikke 

noe problem for meg, jeg kan unnlate å drikke selv om andre gjør det, men tenker det kunne vært 

annerledes. Var en f.eks en fest hvor to på faddergruppen var så drita at de ikke kom inn på 

Studentersamfunnet, klokka 22.00. De ble godt ivaretatt av fadderene - det skal sies. Så aldri at 

fadderene ikke oppførte seg som folk :) 

 Ja, og det var et bra opplegg. Morsomme faddere. 

 

Hvordan opplevde du studiestartsuken samlet sett?  

 Veldig, veldig bra og morsom- og alle var veldig åpne og klare for å bli kjent med hverandre 

 Jeg hadde en utrolig hyggelig studiestartsuke. Personlig syntes jeg det kanskje ble litt hektisk når 

det var lagt opp til sene kvelder hver dag, men jeg skjønner så klart at det var frivillig å møte opp. 

Ellers kunne jeg tenkt meg litt mer faglig opplegg. Man kan fint bli kjent med andre kulkommere på 

denne måten også, men man vil i tillegg få et bedre innblikk i hva studiet man har søkt seg inn på 

innebærer. 

 Studiestartsuka var veldig bra, veldig sosial og man ble fort kjent på universitetet og campus, og 

ikke minst med de andre studentene. 

 Veldig bra! 

 Mye gøy på planen, men litt for tidlig oppstart på morgenene i og med at det ble så sene kvelder! 

Dette gjorde at jeg sjelden dro meg fyllesyk opp av sengen for å delta på dagtid. 

 Veldig mye opplegg så dermed litt slitsomt, men fantastisk gøy! 

 Bra. Inkluderende. 

 Litt forvirrende, men interessant. Alt er nytt (hvert fall for meg), og tar litt tid å komme inn i det. 

 Veldig positiv til hvordan studiestarten var. Informativ og rolig start. Eneste som både jeg og andre 

fadderbarn skulle ønske var blitt klarere presisert var at, første mandag etter den offisielle 

fadderuken (samme dag som foreningsdagen og bibliotekkurs) var det seminar. Dette var ikke helt 

klart for alle studentene, og fadderne visste heller ikke om obligatoriske seminar starter allerede 

samtidig som dette. Ingen skade skjedde, men som ny student var det litt uklart/ vanskelig å kun 

tolke informasjon ut i fra StudentWeb og timeplanen der. Forsåvidt hjelper SV-info, men hadde 

satt pris på om fadderne hadde informert noen studenter om at de måtte droppe Bibliotekkurset 

for seminar osv. 

 Jeg vil si at jeg hadde en ok studiestartsuke. Jeg følte at det kunne ha vært mer interaktive 

aktiviteter, som lagspill osv. Jeg var veldig fornøyd med SV-rebusen! Noe jeg var misfornøyd med 

var hvor mye alkoholfokus det var i fadderuka. Jeg føler at det kunne ha blitt tonet en del ned, 



samt at noen av aktivitetene på kvelden kunne være alkoholfrie, for det går nok å ha det gøy uten 

alkohol. Selv her i Norge. På en annen side vil jeg si at "kostymefesten" (90-talls tema) var gøy, 

det var ganske morsomt å se andre studenter dra på med kostyme. Over all forventning 

 Spennende og informativ. Jeg fikk svar på mange spørsmål, men sitter vel også igjen med noen 

nye. Fikk hjelp til det jeg trengte hjelp til og følte at både ansatte og faddere gjorde det de kunne 

for at vi skulle trives den første uken. Sosialt sett kjempehyggelig! 

 Helt topp, mye bedre enn mange andre studier. 

 Spennende, hektisk og informativ. Godt tilrettelagt for å bli kjent med medstudenter. 

 

Har du forslag til hvordan vi kan forbedre mottakelsen av nye studenter på KULKOM?  

 Dere har vært utrolig flinke og jeg er veldig fornøyd! Jeg sitter igjen med positive forventninger til de 

tre årene som nå skal følge. Det er vanskelig å komme på noe som trengs å forbedres i det hele 

tatt :-) 

 Kom fortere i gang i faddergruppene første dag! Mindre til i auditoriet og mer tid til å bli kjent med 

faddegruppen. Også flere/ bedre bli- kjent leker første dag. 

 Jeg synes det var bra slik det ble gjort. 

 Nei. 

 Kanskje oppmuntre fadderne til å dele mer av sitt første år i KULKOM med fadderbarna. Erfaringer 

og tips. 

 Dere har gjort en glimrende jobb! Forsett akkurat slik dere gjør det! Stå på og lykke til med 

fremtidige kull. 

 Et forslag kan være mindre alkoholfokus om kveldene. ellers var fadderuka godt planlagt, hvor vi 

på KULKOM er veldig heldige som har såpass mange faddere som har stilt opp og gitt oss en fin 

studiestart. 

 Jeg likte deres nåværende opplegg godt! 

 Ingen forbedringspotensiale :) 

 Ingenting å utsette på opplegget. 

 


